
Svar på interpellation från Liane Blom (L)

Frågor:

- Varför genomförs inte Fritidsbanken enligt de politiska intentioner som framfördes när 

motionen bifölls?

Svar: Detta är en samverkan mellan Kultur- och fritidskontoret och Socialkontoret där 

budgeten och bemanningen finns hos Socialkontoret och själva verksamheten hos Kultur och 

fritid.

Ärendet befinner sig fortsatt på tjänstemannanivå och det är de som hanterar ärendet – inte 

politiken. De försöker hitta en lösning både med lokal och bemanning. De har även fört 

diskussioner med Fritidsbanken i Fagersta om att samverka.

Jag har ingen insyn i ärendet i detta skede.

Förvaltningen håller dessutom kontinuerlig dialog med Fritidsbanken Sverige om hur en 

Fritidsbank bäst ska komma norbergarna till gagn, både med bemanning och lokal.

- Vad är tidplanen för Fritidsbanken?

Vid den förra interpellationen som skulle ha besvarats 2023-06-19, men som hänsköts till 

2023-08-28, angav jag att enligt den rapport som ligger till grund för beslutet att införa en 

Fritidsbank räknas med en tid om minst 6 månader från beslut till invigning. Minst 6 

månader.

Dock finns fortfarande Fritidsbanken på samma nivå som vid senaste svaret.

Därmed anser jag att interpellationen är besvarad

Norberg 2024-06-03

Elizabeth Pettersson (S), Ordförande i Kultur- och fritidsnämnden


